
Referat bestyrelsesmøde 

 

Dato: 6. juni 2019 
Deltagere: 
 
 

Jette, Tina, Majbrit, Irene og Christina (ref.) 
Mette (afbud), Britt (afbud) 

Stævner/arrangementer 
 
 
 

Kr. Himmelfartsstævnet evaluering, det gik rigtig godt med god tilmelding også udefra, 
torsdag havde 49 starter, 86 starter lørdag, 62 starter søndag, stævneudvalget afholder 
evaluering. 
Arbejdsdag d. 15. juni, kl 12 til 17.30, afsluttes med helstegt pattegris 

- Hæk og levende hegn klippes, Jens Langelund 
- Skifte plader og et bræt i hallen, Mikkel 
- Rengørings rytterstue inkl. vinduesvask, Susanne 
- Spring på springbanen ryddes væk, Tina 
- Foder og sadelrum, oprydning og rengøring, Britt 
- Karabinhager i spiltovene, Irene (Johnny) 
- Højtryksrens af hal, Christina 
- Forskallingsbrædder til opsætning i hallen, Mikkel 
- Fjern ukrudt og alm oprydning (inkl. Flagstænger), Jette 
- Porten i stalden mod banerne plus porten i hallen, Karsten 
- Male og organisere opslagstavler, Irene 
- Lys i container, Christina (Martin) 

Sponsorstævnet d. 22/23 juni, stævneudvalget udarbejder program og siger til hvis der er 
brug for hjælp fra bestyrelsen. 
Ridelejre, der holdes møde i arrangementsudvalget næste uge om selve indholdet på 
lejrene. Forslag modtages gerne. 
 

Elevponyer/heste 
 
 

Der kommer ny elevpony (1’er) Red, Speedy er fortsat halt, Winka er fortsat på 
sommerferie, der mangler fortsat en elevhest og alle holder øje  
 

Parter 
 
 

Der er fortsat parter på alle. Afventer afklaring på elevponyer for at fordele dem der 
mangler parter. 
 

Undervisning 
 Der arbejdes på ny undervisningsplan efter ferien. 

 
Stald og opstaldere 
 Intet nyt, status ok. 

 
Faciliteter 
 
 
 

Hullerne i gårdspladsen forventes udbedret. 
Vandingsanlægget i hallen skulle fungere nu. 
Lys forventes repareret i hallen henover sommeren. 
 

Økonomi 
 Der er sponsorat på vej fra Sydbank. 



 
Næste møde 
 Fredag d. 5. juli 2019 kl. 15.30 

 
Evt. 
 Ren Natur, få tilmeldte, der må gerne komme flere, lægges på FB igen for at få flere med. 
 


